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1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt med tilføjelse af en ekstra ansøgning om midler under punkt 7. 
2) Meddelelser 

a) Studienævnsformand 
i) Opfølgning på dialogmøde den 27. september. 

Alle studerende på Medievidenskab var inviteret til arrangementet, der for-
løb rigtig godt. De tilstedeværende studerende kom med nogle gode poin-
ter, som vil blive sammenfattet. Det er vigtigt, at der inkorporeres noget so-
cialt/hygge omkring en ekstra aktivitet, hvilket Sara vil forsøge. Desværre 
var der ikke ret mange deltagere. 

ii) Reform af censorkorpsets struktur (bilag). 
Til orientering vil der ske ændringer i strukturen.  

iii) Webunivers om uddannelseskvalitet (bilag). 
Mulighed for at læse nærmere om uddannelseskvalitet. 

iv) Kommunikationsundersøgelsen er udsendt. 
Undersøgelse om kommunikation er udsendt ovenpå dialogmødet den 27. 
september samt SMU2019. Hertil tilføjer Johannes, at de enkelte studen-
terrepræsentanter vil formidle det videre ud i de respektive Facebook 
grupper.  

v) Visionsdag den 25. september. 
Heidi og Sara havde arrangeret visionsdag for medarbejderne ved Medie-
videnskab. Dagen forløb rigtig godt og der blev introduceret nogle gode 
ideer fra fagkollegiet. 

b) Studieleder 
i) Visionsdag den 25. september. 

Se ovenstående punkt fra formanden.  
ii) Sygemelding. 

Heidi minder om, at hun er sygemeldt på halv tid – og at hun i den forbin-
delse sætter stor pris på Bo og Saras tiltræden og hjælp. 

iii) 5 års planer.  
Studieledere pålægges fremover at lave 5 års planer for rekvisitionen. De 
er blevet introduceret til et program, dette kan foregå i – og de skal falde 
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på plads 18. november. Det er med andre ord kort tid til et ret stort ar-
bejde. Rekvisitionen for foråret 2020 er netop afleveret til instituttet og fo-
reløbigt godkendt af viceinstitutleder, men der kan stadig komme input fra 
IKV’s øvrige ledelse.  

c) De studerende 
i) Medieledelse, analyse og produktion – Kandidattoningen.  

Martin har snakket med de andre studerende på toningen og oplevelsen 
er, at det går rigtig godt. Samtidig har de studerende været frustrerede 
over Transformative medier og hvad faget egentlig går ud på, samt hvad 
det bidrager til i forhold til toningen. Der er flere, der har ønsket at skifte 
over til Narrativ teori og dramaturgi, da det umiddelbart lader til at give 
mere mening i forhold til toningen.  
Det skal måske skæres mere ud i pap overfor de studerende på holdet, 
hvad hensigten med faget har været. Susanne opfordrer de studerende til 
at give feedback til underviser gennem den mundtlige evaluering.  

d) Andre 
i) Udmærkelser på eksamensbeviset. 

Hala informerer studienævnet om, at de tre studerende der blev indstillet til 
udmærkelser på eksamensbeviset, blev godkendt af Akademisk råd. Man 
kan læse mere om dette på studiets hjemmeside under ”Studieliv” 

ii) How to Uni – Opfølgning v. Lea 
Studiestartsprøven er forløbet rigtig godt. 90 ud af de 92 nye bachelorstu-
derende havde gennemført ved første eksamensdato.  
Ved reeksamen gennemførte de sidste to desværre ikke. 

iii) Valg 2019 v. Hala 
Hala informerer om, at der er udstedt valg og opfordrer studenter-repræ-
sentanterne til at sprede ordet blandt deres medstuderende på deres re-
spektive årgange, samt overveje om de vil genopstille. 
Frist for opstilling er 8. november, mens selve valget vil foregå den 26. 
og 27. november.  
Man kan læse mere om proceduren på SDUs hjemmeside om valget.  

3) Merit- og dispensationsansøgninger (lukket punkt) – Tages sidst på mødet. 
Jf. SAGA  

4) Sager til behandling studieordninger 
a) Forslag til ændringer: 

i) Afskaffelse af maksimumgrænse for valgfag med bestået/ikke bestået. 
Studienævnet drøfter den nuværende grænse på maksimum 10 ECTS 
valgfag bedømt med formen ”bestået/ikke bestået”. Denne regel er ikke 
nødvendig for at sikre at 2/3 af uddannelsen bedømmes med 7-trinsskala 
– og volder samtidig flere studerende problemer, hvis de ønsker et projekt-
orienteret forløb samt et andet valgfag bedømt ved bestået/ikke bestået.  
Studienævnet når til enighed om at afskaffe maksimumgrænsen fra sep-
tember 2020. 

ii) Afskaffelse af petitum ifm. eksamen. 
Studienævnet diskuterer petitum som en del af eksamen.  

https://mitsdu.dk/da/mit_studie/bachelor/medievidenskab_bachelor/studieliv
https://mitsdu.dk/da/mit_studie/bachelor/medievidenskab_bachelor/studieliv
https://mitsdu.dk/da/studieliv/studenterpolitik/valg
https://mitsdu.dk/da/studieliv/studenterpolitik/valg
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Som det er nu, skaber petitum desværre flere problemer end gavn, da der 
skal udarbejdes standardpetita for de studerende, der ikke har afleveret 
petitum, det er rent administrativt tungt.  
Nogle af studenterrepræsentanterne giver udtryk for, at petitum i teorien er 
rigtig godt, mens det i praksis er rigtig tungt og har været et stressende 
element.  
Andre studenterrepræsentanter giver udtryk for, at petitum har været et 
rigtig godt redskab til at sætte gang i eksamensplanlægningen og arbejdet 
med studiegrupper.  
 
Sara tager sagen videre med til fagkollegiet, der vil diskutere, om man kan 
finde et lignende redskab, der kan hjælpe de studerende i gang med deres 
eksamensplanlægning og eksamenslæsning uden den tunge administra-
tive byrde. 

5) Sager til behandling kvalitetspolitikken 
a) Godkendelse af handlingsplan (bilag). 

Hala orienterer studienævnet om, at handlingsplanen desværre ikke er klar. I 
stedet vil denne blive sendt til skriftlig høring i den kommende uge, hvor studie-
nævnet har mulighed for at kommentere og godkende den.  

b) Godkendelse af årshjul (bilag). 
Studienævnet ser på årshjulet og drøfter nedenstående punkter: 
i) Kontakt til forskere – hvorfor skal dette fremgå af studieordningen? 

Studerende kan indgå i forskningslignende aktiviteter vil blive aktuelt fra 
januar, hvor der vil være mulighed for KA studerende at deltage i forsk-
ningsgruppen på Medievidenskab. Her diskuterer studienævnet kort, om 
de studerende overhovedet er opmærksomme på, at man kan skrive sin 
bacheloropgave eller sit speciale i samarbejde med en forsker.  
Studienævnet når frem til, at denne mulighed skal tydeliggøres, herunder 
på mitsdu-siderne. 

ii) Timegaranti – hvordan fungerer det med Blended Learning? 
6) Sager til behandling undervisning 

a) Høring: ”Digital Humaniora” (bilag). 
Studienævnet drøfter udkastet. Sara påpeger, at det er noget af dette, Medie-
videnskab gerne ser mere af på faget Digitale metoder, og hun vil derfor gerne 
drøfte både Digital humaniora og digitale metoder med de to undervisere bag. 
Studienævnet giver Sara delegation til at tage den videre kontakt og beslutning 
omkring emnet.  
Studienævnets repræsentanter er enige om, at digital humaniora er vejen 
frem. 

7) Andre sager til behandling 
Hala informerer studienævnet om, at der på nuværende tidspunkt er 26.225kr til-
bage af annuum.  
a) Ansøgning om midler – Censorformandsmøde (bilag). 

Studiesekretariatet søger om midler til forplejning til mødet – studienævnet be-
villiger 600kr.  
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b) Ansøgning om midler – Gæsteforelæsning fra én aftager (bilag). 
Studienævnet bevilliger 2.000kr + kørsel til oplægget. 

c) Ansøgning om midler – vingave til oplægsholder (bilag). 
Nathali søger om en vingave til oplægsholdere fra Instafilm.  
Studienævnet bevilliger to vingaver til maksimum 300kr hver.  

8) Eventuelt 
a) Evaluering af Crash course 

Martin afholdt det i midten af september, der kom ca. 20 studerende.  
De tilstedeværende var meget engagerede og deltog flittigt i kurset. De stude-
rende evaluerede selv, at de var mindre nervøse for eksamen efter kurset end 
de havde været ved kursets start.  

b) Evaluering af studiegruppeworkshop.  
Martin har i samarbejde med studievejledning holdt workshop over to dage – 
der kom desværre kun 6 studerende til workshoppen.  
Studievejledningen vil gerne deltage i fremtiden, dog som en del af introda-
gene. Susanne giver Heidi besked, så hun kan tænke det ind til næste studie-
start.  

 
Mødet sluttede 13:50 
 
Med venlig hilsen 
 
Hala A. Wandall 
Studienævnssekretær 


